
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 11. august 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

969 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 969:  

”Ministeren bedes redegøre for den erfarede ventetid for patienter, der har fået ind-

opereret en kunstig hofte eller et kunstigt knæ i løbet af den seneste måned. Venteti-

derne bedes opgjort på regionsniveau og fordelt på kvartiler samt samme tal pr. 1. ja-

nuar 2020.” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse brug for at indhente bidrag fra Sundheds-

datastyrelsen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet medio oktober 2022. 
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